
 
 

 
 

 
 

 
 

 
GEMEENTERAAD/RAAD VOOR MAATSCHAPPELIJK WELZIJN    STAD MECHELEN 

 

 

SCHRIFTELIJKE VRAAG BUITEN DE RAADSZITTINGEN 

 

 
Indiener : Marc HENDRICKX (N-VA) 

 
 

Datum: 30/06/2020 
 

 
Onderwerp vraag: 

 
Problematiek woonwagenparken; 

 
 

Toelichtende nota 

 
. 

Wonen in een woonwagen is erkend door de Vlaamse Overheid als volwaardige 
woonvorm (cfr. de Vlaamse Wooncode). 

 

In vorige legislatuur werd er rond deze materie gewerkt met o.m. regelmatige 
samenkomst van een zeer divers samengestelde werkgroep, werd er de wens 

uitgesproken om op termijn de opvolging van de woonwagenparken in handen van de 
SHM “Woonpunt” te geven, werd het woonwagenpark aan de Galgestraat door de 

stad in eigendom verworven (overgenomen van een derde), ging de bevoegde 
schepen (van diversiteit en integratie) regelmatig de woonwagenparken “bezoeken” 

en in gesprek met de woonwagenbewoners, enz. 
 

Hoe is de stand van zaken op dit vlak op heden? 
 

Wordt nog gestreefd naar de overdracht van de opvolging en begeleiding van de 
bewoners door de SHM “Woonpunt”? 

 
Is er sowieso nog sprake van een structureel overleg terzake? 

 

 
naam 
 

Marc HENDRICKX (N-VA) 

 

Formulier als bijlage mailen naar gemeenteraad@mechelen.be. 
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